
 

 

P R O T O K Ó Ł  

z e  w s p ó l n e g o  p o s i e d z e n i a  P o w i a t o w e j  R a d y  D z i a ł a l n o ś c i  P o ż y t k u  

P u b l i c z n e g o  I I  k a d e n c j i ,  K o m i s j i  K u l t u r y ,  K u l t u r y  F i z y c z n e j  i  T u r y s t y k i  

i  K o m i s j i  P r o m o c j i  i  R o z w o j u  R e g i o n a l n e g o  

 

 

Dnia 25 sierpnia 2020 roku, o godzinie 10:00 w sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego w Poznaniu przy 

ulicy Jackowskiego 18, odbyło się czwarte posiedzenie Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego II kadencji w Powiecie Poznańskim (zwanej dalej Radą), wspólne z Komisją Kultury, Kultury 

Fizycznej i Turystyki (zwaną dalej Komisją Kultury) i Komisją Promocji i Rozwoju Regionalnego (zwaną 

dalej Komisja Promocji), które prowadzili wspólnie Przewodniczący obu Komisji i Przewodniczący Rady 

Tomasz Skupio.   

W posiedzeniu Rady Działalności Pożytku Publicznego II kadencji udział wzięli: 

1. Pan Tomasz Skupio – Pełnomocnik Starosty do Spraw Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi; Przewodniczący Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego;  

(w niniejszym protokole używana będzie dalej nazwa skrócona – Przewodniczący Rady) 

2. Pan Marek Lis – Przedstawiciel LZS Piast Kobylnica, Swarzędz; Wiceprzewodnicząca Rady; 

3. Pani Małgorzata Halber – Radna Powiatu Poznańskiego; Sekretarz Rady; 

4. Pan Antoni Kalisz – Członek Zarządu Powiatu w Poznaniu;  

5. Pan Mirosław Wieloch – Radny Powiatu Poznańskiego; 

6. Pan Paweł Ratajczak – Radny Powiatu Poznańskiego; 

7.  Pani Elżbieta Tonder – Pełnomocnik Starosty ds. Osób Niepełnosprawnych; 

8. Pani Lidia Konewka-Rzepczyńska – UKS Błyskawica, Rokietnica; 

9. Pani Anna Koziołkiewicz – Zastępca Dyrektora Wydziału Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Poznaniu; 

10. Pani Aleksandra Mazurek – Przedstawiciel Stowarzyszenia Vena Pobiedziska, Pobiedziska; 

11. Pan Stanisław Smektała – Przedstawiciel Klub Tenisa Stołowego „Net”, Czerwonak; 

12. Pan Tomisław Stefaniak – Fundacja Stworzenia Pana Smolenia, Mosina. 

 

Lista osób nieobecnych na posiedzeniu: 

1. Pani Irena Skrzypczak – Przedstawiciel Uniwersytetu Trzeciego Wieku, Luboń; 



2. Pani Grażyna Głowacka – Radna Powiatu Poznańskiego; 

3. Pani Iwona Janicka – Przedstawiciel Fundacji Aktywności Lokalnej, Puszczykowo; 

4. Pani Aleksandra Orchowska – Fundacja ORCHidea, Komorniki. 

Lista obecnych członków Komisji Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki: 

 

1. Paweł Bocian - Wiceprzewodniczący Komisji 

2. Marzena Fiedler 

3. Paweł Ratajczak 

4. Jacek Szeszuła 

5. Jerzy Świerkowski 

 

Lista obecnych członków Komisji Promocji i Rozwoju Regionalnego: 

 

1. Mirosław Wieloch - Przewodniczący Komisji 

2. Dariusz Szmyt - Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Paweł Bocian 

4. Zbigniew Jankowski 

5. Katarzyna Szkudlarek 

 

Lista gości obecnych na posiedzeniu Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego II kadencji: 

1. Pan Tomasz Łubiński – Wicestarosta Poznański 

2. Pan Andrzej Wróblewicz – Dyrektor Wydziału Promocji i Aktywności Społecznej Starostwa 

Powiatowego w Poznaniu; 

Lista pracowników Wydziału Promocji i Aktywności Społecznej: 

1. Pani Weronika Gospodarek – pracownik Wydziału Promocji i Aktywności Społecznej 

2. Pan Andrzej Och - pracownik Wydziału Promocji i Aktywności Społecznej. 

 

1. Otwarcie posiedzenia  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Promocji Mirosław Wieloch, przywitał członków obu 

Komisji, Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego oraz gości, następnie oddał głos 

Przewodniczącemu Rady Panu Tomaszowi Skupio aby prowadził dalej posiedzenie.   

 

2. Stwierdzenie kworum 

W posiedzeniu uczestniczyło 12 z 16 członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego                      

II kadencji, co stanowiło kworum do przeprowadzenia obrad.  



/§ 6.2. Warunkiem przeprowadzenia obrad Rady jest obecność przynajmniej połowy jej uczestników./ 

 

3. Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, następnie został on przegłosowany.  

4. Omówienie Rocznego Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2021. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie harmonogramu działań i wstęp do omawianego 

Rocznego Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2021 (zwanym dalej Rocznym 

Programem) Dyrektora Wydziału Promocji i Aktywności Społecznej Pana Andrzeja Wróblewicza.  

Pan Andrzej Wróblewicz przywitał zgromadzonych na sali, następnie przedstawił obecnych 

pracowników Wydziału Promocji i Aktywności Społecznej. Mówił o współpracy Wydziału Promocji i 

Aktywności Społecznej w czasie pandemii COVID-19 z Organizacjami Pozarządowymi. Mimo tej trudnej 

sytuacji Organizacje Pozarządowe wraz z Wydziałem Promocji starały się realizować swoje zadania. 

Pracownicy Wydziału Promocji niemalże codziennie kontaktowali się z Organizacjami aby wspierać je i 

wspólnie szukać ewentualnych rozwiązań w związku z zaistniałą sytuacją. Rozwiązania były tworzone 

też w oparciu o Tarcze Antykryzysowe. Organizacje, które musiały odwołać swoje zadania zostały w 

miarę możliwości przekierowane na drogę Małych Grantów. Pan Andrzej Wróblewicz dla przykładu 

pokazał efekt zadania na powierzenie czyli Przewodnika Niedzielnego Rowerzysty. Dyrektor Wydziału 

Promocji opowiedział o poszczególnych pracach nad Rocznym Programem. Przedstawił harmonogram 

prac do końca roku, następnie przekazał głos Panu Przewodniczącemu Komisji Promocji.  

Pan Mirosław Wieloch otworzył dyskusję.  

Najpierw Przewodniczący Rady omówił zmiany w Rocznym Programie w stosunku do roku 

poprzedniego.  

Pani Aleksandra Mazurek ze Stowarzyszenia Vena Pobiedziska zapytała o punkt X podpunkt d czy 

można umieścić dokładne ramy czasowe, które będą regulowały kiedy Otwarte Konkursy Ofert muszą 

się odbywać. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że Otwarte Konkursy Ofert są ogłaszane tak, żeby Organizacje 

które mają zadania już od ferii zimowych mogły je rozpocząć, a więc są ogłaszane w okolicach 15 

listopada.  

Następnie Przewodniczący przypomniał jeszcze o kwotach na realizacje zadań publicznych - zapis w 

Rocznym Programie mówi, że będzie ona nie mniejsza niż 1 900 000,00 zł.  

Pani Aleksandra Mazurek zadała pytanie, dlaczego w programie nie ma informacji co w przypadku gdy 

zostają środki po rozstrzygniętym konkursie lub po zwrotach. Zaproponowała, aby dodać zapis o 

ponownym konkursie.  

Pan Tomasz Skupio zadeklarował, że ta uwaga będzie przedyskutowana w ramach działań 

merytorycznych Wydziału. Dodatkowo omówił w jakich przypadkach mogą zdarzyć się rezygnacje z 

dotacji. Przypomniał o rozwiązaniach dla Organizacji Pozarządowych w postaci Małych Grantów.  

Głos zabrał Pan Wicestarosta Tomasz Łubiński, wskazał że takie rozwiązania jak II Konkurs są stosowane 

po rozstrzygnięciu pierwszego konkursu. Powiedział także, że wszystko zależy od kwoty jaka 

pozostanie. Od niej zależy czy będzie ogłaszany drugi konkurs czy środki będą przeznaczone na Małe 

Granty.  

Jako kolejna głos zabrała Pani Małgorzata Halber. Powiedziała, że w związku z pandemią Organizacje 

nie mogły zdobyć wkładu własnego ani przeprowadzić żadnych akcji charytatywnych. Zaproponowała 



wpisanie w Roczny Program informacji o zadaniach na powierzenie oraz zwiększenie liczby takich 

zadań. 

Pan Tomasz Skupio powiedział, że zadania na powierzenie są określane przy ogłaszaniu konkursów czyli 

w okolicach listopada. Przewodniczący zachęcał do składania propozycji takich zadań na powierzenie 

przez NGO-sy.  

Pan Wicestarosta wspomniał, że w czasie pandemii niestety nie udało się przeprowadzić wszystkich 

imprez, które zbierały bardzo dużą liczbę osób i w związku z tym, może warto wpisać taki zapis (zadania 

na powierzenie).  

Pani Małgorzata Halber zapytała czy ma sens wpisywanie takich jednorazowych pomysłów do 

Rocznego Programu, ponieważ może to być nad wyraz.  

Dyrektor Wydziału Promocji Andrzej Wróblewicz wspomniał, że sposób wirtualny czy zdalny realizacji 

zadań w tej sytuacji jest normalny. Pandemia raczej nie ustanie tak szybko. Wspomniał, że zada pytanie 

prawnikom czy zawężanie kryteriów jak mają być realizowane zadania będzie dobrą zmianą w Rocznym 

Programie. Kwestia zadań na powierzenie proponuję zebrać pomysły do końca tych konsultacji i 

przesłać je w sposób formalny. Wydział formując warunki konkursu weźmie je pod uwagę.  

Przewodniczący dopowiedział, że jeśli chodzi o rezygnacje z dotacji, przeanalizowano powody jakimi 

się kierowano. Najwięcej rezygnacji było z obszaru Kultury i Sztuki, potem Turystyki i Pomocy 

Społecznej.  

Pani Aleksandra Mazurek powiedziała, że w takim razie konkurs małych grantów warto ogłosić dla 

takich organizacji szczególnie z obszaru Kultury i Sztuki.  

Dyrektor Wróblewicz powiedział, że z takiego rozwiązania korzystały Organizacje z obszaru Pomocy 

Społecznej. Zachęcił do odwiedzania strony internetowej powiatu poznańskiego, ponieważ tam są 

aktualne informacje.  

Pan Marek Lis zauważył, że na przestrzeni lat Roczny Program rozrósł się, zawiera wiele zapisów, które 

mówią o tym, że jesteśmy szeroko otwarci dla Organizacji Pozarządowych. Zwrócił uwagę, żeby 

zwiększyć ofertę dla Edukacji i profilaktykę aby mówić o uzależnieniach i sprawach z nimi związanymi. 

Szczególnie dla dzieci i młodzieży.  

Pani Aleksandra Mazurek zadała pytanie czy były tworzone wspólne zespoły o charakterze doradczym 

i inicjatywnym. 

Przewodniczący odpowiedział ze takimi zespołami są np. komisje konkursowe, które łącza 

przedstawicieli Organizacji oraz przedstawicieli właściwych organów powiatu poznańskiego.  

Pan Zbigniew Jankowski zapytał czy będą w tym roku zmiany druków do Otwartych Konkursów Ofert.  

Pan Tomasz Skupio odpowiedział, że to zależy od ustawodawcy. Ze strony Wydziału Promocji 

planowane są zmiany procedur dla ułatwienia postępowania konkursowego.  

Głos zabrał Pan Dariusz Szmyt, że nawet drobne zmiany mogą wpłynąć na odrzucenie Rocznego 

Programu przez wojewodę.  

Przewodniczący Komisji Kultury zamyka dyskusję. 

 

5. Sprawy bieżące 

Pani Aleksandra Mazurek zadała pytanie o następne spotkanie Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego. 



Pan Tomisław Stefaniak zaprasza na kolejne posiedzenie Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego do Fundacji Stworzenia Pana Smolenia w Baranówku.  

Przewodniczący Rady powiedział, że prezydium Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

naradzi się ustali termin i godzinę spotkania następnie przekaże tę informacje mailowo do członków.  

 

6. Zamknięcie posiedzenia 

Przewodniczący Rady Tomasz Skupio zamknął posiedzenie.  

 

 

 

Poznań, 31 sierpnia 2020 r. 

Protokolant: 

Weronika Gospodarek 


